
ركـــن منافـــذ
للإستيراد والتصدير والتخليص الجمركي

Profiالملف التعريفي للشركة le  Company



حلول متكاملة للإستيراد والتصدير والاعمال اللوجيستية

. . .
Integrated solutions for import, export and logistics



We are a Saudi institution established to meet the needs of local and global markets in
 the fields of food, industrial, healthcare, and consumer goods, as well as shipping and 
logistics services. We strive to provide the best professional and integrated solutions 
that support the growth of our clients' businesses in these vital sectors.

نحن مؤسسة سعودية تأسست لتلبية متطلبات الاسواق المحلية والعالمية
في مجالات المجالات السلع الغذائية والصناعيـة والصحيـــة والاستهلاكيــة 
وخدمـــات الشحـن واللوجستـيــــات نسعى لتوفير أفضل الحلول الاحترافيـة  

التكامليـة التي تدعــم نمــو أعمــال عملائنا في هذه القطاعات الحيوية 

?Who are weمن نحن



تقديم خدمات احترافية وشاملة تستند إلى الجودة والشفافية
Providing professional and comprehensive services based on quality and transparency

Our messageرسالتنا



To be the first partner for service providers and customers in the local market.
أن نكون الشريك الأول لمقدمي الخدمات والعملاء في السوق المحلية و العالمية

Visionالرؤية



Values القيم

Trust - Quality - Safety - Commitment - Innovation - Partnership
Team Spirit

الثقـة - الجودة - الأمـان - الالـتزام - الابتكـار - الشراكـة - روح الفريق



نتميز بتقديم خدمات مرنة وموثوقة تشمل
البيع بالجملة والتوزيع لجميع أنواع المنتجات محليًا ودوليًا 

الاستيراد والتصدير والتخليص الجمركي عبر شبكة علاقات واسعة وخبرة متخصصة 
النقل والشحن البري والبحري والجوي لضمان وصول البضائع بسرعة وأمان 

الخدمات اللوجستية المتكاملة وإدارة سلسلة الإمداد بكفاءة عالية 
الخدمات التسويقية والتجارية بالنيابة عن الغير لدعم توسع العملاء في الأسواق المستهدفة 

We are committed to delivering flexible and reliable services, including:
Wholesale and distribution of all types of products locally and internationally.
Import, export, and customs clearance through a wide network and specialized expertise.
Land, sea, and air shipping & transportation ensuring fast and secure delivery.
Integrated logistics and supply chain management with high efficiency.
Marketing and commercial services on behalf of others to support clients’ expansion in target markets.

Activities and servicesالأنشطة والخدمات



Our services are aimed at companies, commercial institutions, and 
importers.We are committed to building long-term relationships 
based on mutual respect and support.

الشركاء والعملاء

خدماتنـــا موجهــة للشركـات والمؤسسـات التجاريـة والمستــورديــن
و نحرص على بناء علاقات طويلة مبنية على الاحترام والدعم المشترك

Partners and clients



Contact usتواصل معنا

للتواصل من السعوديةللتواصل من مصـــر

+201111888446 +966534994093  

الرقم المميز: 3140852269المملكة العربيه السعودية - جدةالسجل التجاري: 7051008949


